
Protokół nr...r..i./2023 
ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu 
i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Komisji Zdrowia 

i Problematyki Socjalnej z dnia 28.12.2022r. 

W dniu 28 grudnia 2022 r., o godz. 14:30-15.45 w Sali nr 1 Ratusza Miasta (ul. Rynek 12) 
odbyło się wspólne posiedzenie stałych komisji Rady Miasta Dęblin. Posiedzenie prowadził 
wiceprzewodniczący Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu Andrzej Kurowski. Obecni na 
posiedzeniu według załączony list obecności. Nieobecni: Świetliński Leopold, Papis Edyta. 

1. Zaopiniowanie materiałów na 72. sesję Rady Miasta. 
2. Sprawy różne. 

Członkowie Komisji (10 głosami „za", jednogłośnie) przyjęli porządek posiedzenia: 

Ad. pkt 1. Zaopiniowanie materiałów na 72. sesję Rady Miasta. 
• Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na łata 2023-2028 dla miasta 
Dęblin. 

Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Monika Łysiak - przedstawiła projekt 
uchwały (stanowi załącznik do protokołu LXXII sesji RM). 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(3 głosy „ za"). 

• Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na 
realizację zadania pod nazwa „Przebudowa infrastruktury drogowej na terenie 
powiatu ryckiego - Etap I"; 

Naczelnik RMI Henryk Rozenbajgier - przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik do 
protokołu LXXII sesji RM). 

Dyskusja: 
Radny Artur Marzysz - co wejdzie w zakres inwestycji przewidywanej na ulicy Spacerowej? 
Czy wiemy tylko tyle, że będzie ona robiona i jest prośba o dofinansowanie? 
Naczelnik RMI Henryk Rozenbajgier - inwestycja ma w Formułę Zaprojektuj i Wybuduj, 
projekt powstanie dopiero po przetargu. Na wykonanie dokumentacji będzie przetarg, natomiast 
nie widziałem programu funkcjonalno-użytkowego. Będzie nakładka, remont chodników 
i ścieżki rowerowej, dokładnie jak to będzie wyglądać, określi dokumentacja projektowa. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (3 głosy „ za"). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(4 głosy „ za"). 
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• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/280/2021 Rady Miasta 
Dęblin z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Ryckiemu na realizację zadania pod nazwa „Szybciej i bezpieczniej z Dęblina do Ryk 
- II etap"; 

Naczelnik RMI Henryk Rozenbajgier - przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik do 
protokołu z LXXVII sesji RM). 

Dyskusja: 

Radny Waldemar Chochowski - zadał pytanie odnośnie odcinka drogi - ile będzie wynosiła 
jego długość, czy ma być ścieżka rowerowa i czy ma być remontowana całość drogi w kierunku 
z Ryk do Dęblina? 
Naczelnik RMI Henryk Rozenbajgier - ulica Stawska nie będzie robiona, natomiast robiony 
będzie zakręt na Krukówkę. Robiona będzie ulica Staromiejska i ulica Jagiellońska. 
Radny Waldemar Chochowski - ulica Stawska w ogóle ma nie być robiona? Czy tylko na tym 
etapie, który mamy dofinansować? 
Naczelnik RMI Henryk Rozenbajgier - na etapie, który mamy dofinansować, nie będzie 
robiona. 
Radny Waldemar Chochowski - po co nam ulica, która nie jest zrobiona? Kiedy zrobiony 
będzie tylko wjazd na Krukówkę, ulica Staromiejska, część ulicy Jagiellońskiej. Ulica główna, 
która łączy Dęblin z Rykami, nie będzie zrobiona w ogóle. Sens tej inwestycji polegał właśnie na 
zrobieniu tej ulicy. Do tej pory tak było to przedstawiane. Ciągnie się to już latami, poprzednia 
kadencja już nad tym obradowała. Okazuje się, że tej ulicy w ogóle ma nie być. Będę chyba 
głosował przeciwko temu pomysłowi, ponieważ nie o to chodziło w tym wszystkim. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - zadaniem tej drogi jest dostanie się bezpiecznie z Dęblina 
do Ryk, całość inwestycji miała obejmować trzy odcinki. Odcinek na terenie gminy Ryki - etap 
pierwszy, odcinek na terenie miasta Dęblin - od granicy z miastem Ryki do ronda Nauczycieli 
Tajnego Nauczania - etap drugi i od ronda Nauczycieli Tajnego Nauczania do ulicy 
Niepodległości, to znaczy ulica Staromiejska i ulica Jagiellońska - etap trzeci. W wyniku 
przetargu, inwestor - Starostwo Powiatowe podpisał - umowę, którą realizowało 
przedsiębiorstwo z Lubartowa. W trakcie realizacji tej umowy zmieniły się warunki 
ekonomiczne - podrożały materiały drogowe oraz robocizna. Z tego względu zadanie to 
zatrzymało się na pierwszym etapie czyli etapie ryckim. Zaczęto negocjacje z przedsiębiorstwem 
na etapie dęblińskim odnośnie ceny. Przedsiębiorstwo wydało 50% waloryzacji dotychczasowej 
kwoty, za dokończenie odcinka na ulicy Stawskiej, na ulicy Jagiellońskiej oraz na ulicy 
Staromiejskiej. Zakończenie tego zadania przewidziane było na listopad 2023 roku. W umowie 
dotychczasowej nie zmieniło się nic poza zakresem. Według pierwotnej umowy kwota ok. 
2 000 000 min zł miała wystarczyć nam na odcinek o długości 6 km, tymczasem okazało się, że 
wystarczy nam to na 2 km odcinka. Kwota 2 000 000 min zł to nasz wkład w to zadanie, 
ponieważ zadanie to realizowane jest 50% na 50%, co oznacza, że 50% dokłada Starostwo 
Powiatowe i 50% miasto Dęblin. Realizowane jest ono z funduszu dróg samorządowych co 
oznacza, że 50% dokłada jeszcze Wojewoda Lubelski. Nie stać by nas było na to, żeby za 
dotychczasową kwotę skończyć 6 kilometrowy odcinek. Starostwo Powiatowe podjęło 
negocjacje z Urzędem Wojewódzkim. Udało im się ograniczyć ten odcinek do około 2,5 km 
ulica Jagiellońska i Staromiejska. W tym zadaniu została nam do wykonania ulica Staromiejska i 
Jagiellońska, ponieważ inwestorowi Starostwu Powiatowemu udało się ograniczyć to zadanie do 
tej części i zmieścić się w kwocie, którą zarówno Starostwo Powiatowe jak i miasto Dęblin 
zabezpieczyło w budżecie na tą inwestycję. Propozycja jest taka, aby zakończyć to zadanie na 
tym etapie. Co będzie działo się z niewykonanym etapem, wypowie się Pan Starosta na 
najbliższej sesji, ponieważ jest to jego inwestycja. Natomiast my, aby skończyć chociaż część 
tego zadania powinniśmy przystąpić do jego realizacji w ograniczonym zakresie, zakończyć 
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ulicę Jagiellońską i Staromiejską, żeby przynajmniej w Dęblinie ta część zadania została 
zakończona. 
Radny Waldemar Chochowski - przedstawiła nam Pani Burmistrz trzy etapy tego zadania. 
Ulica Jagiellońska i Staromiejska miała być etapem trzecim, natomiast w treści uchwały jest to 
drugi etap ulica Stawska. Na tą drogę z własnych środków przeznaczyć mamy prawie 1.5 min zł. 
Nie widzę natomiast, ile dokłada Pan Starosta. Jest to droga powiatowa, my dokładamy połowę, 
drugą połowę daje Wojewoda. Ile dokłada Pan Starosta? 
Naczelnik RMI Henryk Rozenbajgier - Pan Starosta daje 50% wkładu własnego, dokładnie 
tyle co my. 
Radny Waldemar Chochowski - Pan Starosta dokłada % wkładu własnego, a połowę całego 
zadania dokłada Wojewoda? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - tak, zgadza się. 
Radny Waldemar Chochowski - który etap jest realizowany? Drugi, trzeci? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - będzie to etap trzeci, jako kolejny, ponieważ ulica 
Stawska nie będzie zrealizowana w ramach tego zadania. 
Radny Waldemar Chochowski - może powinno być w uchwale, że jest to etap trzeci? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - w projekcie uchwały były dwa etapy: Ryki i Dęblin. 
Realnie wyjdą trzy etapy, ponieważ jeden z tych etapów zostanie wyłączony. Zadanie w dalszym 
ciągu nazywa się „Szybciej i bezpieczniej z Dęblina do Ryk - II etap" na terenie Ryk oraz miasta 
Dęblin. Na terenie miasta Dęblin zostanie to ograniczone do ulicy Jagiellońskiej oraz ulicy 
Staromiejskiej. Ten etap w tym zadaniu nazywany, jako etap drugi. Wyjdzie nam trzy etapy 
realizacji tego zadania lecz w różnym wariancie finansowym. W tym wariancie tak to zadanie 
wygląda i za te pieniądze wykonany będzie drugi etap inwestycji. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (4 głosy „ za"). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(4 głosy „ za"). 

• Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
działek położonych w Dęblinie; 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik do 
protokołu LXXII sesji RM). 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (4 głosy „ za"). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(4 głosy „ za"). 

• Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu dotychczas pozostającemu bez 
miana na terenie osiedla Wiślana-Żwica w Dęblinie: 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik do 
protokołu LXXII sesji RM). 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (4 głosy „ za"). 

3 



• Projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwale w sprawie uchwalenia „Programu 
współpracy Miasta Dęblin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023"; 

Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - przedstawiła projekt uchwały 
(stanowi załącznik do protokołu LXXII sesji RM). 

Dyskusja: 

Radny Waldemar Chochowski - zadał pytanie dotyczące propozycji zgłaszanych przez 
organizacje do projektu budżetu miasta. 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - propozycje te nie dotyczyły 
kwot tylko zapisów w regulaminie. 
Radny Waldemar Chochowski - są dwa tematy. Pierwszy to propozycje do budżetu, natomiast 
temat drugi to opiniowanie tego programu. Jakie były propozycje do budżetu? 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - nie mam przed sobą niestety 
tych propozycji, jeżeli Pan Radny chce, to mogę przygotować materiały na następną Komisję. 
Radny Waldemar Chochowski - jest to bardzo ważne do głosowania w jednej z organizacji 
zgłaszane były większe chęci wykonania zadań niż to było zabezpieczone w budżecie na 
następny rok. Ciekawy jestem czy inne organizacje nie schowały do budżetu, skoro w tym całym 
programie przeznaczone zostało tylko to 17 000 zł. Nie mogę głosować na dzień dzisiejszy, 
ponieważ dla mnie jest to niepełna informacja. 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - odnośnie konsultacji do 
regulaminu są dwie propozycje. Pierwsza z nich nie miała uzasadnienia zmiany, więc została 
odrzucona ta forma konsultacji, druga natomiast wpłynęła po terminie. W tym roku wpłynęło 
9 wniosków do budżetu w ubiegłym roku wpłynęło 11 wniosków do budżetu. Z dziewięciu, 
które wpłynęły w tym roku, są to dwie nowe organizacje pożytku publicznego. 
Radny Waldemar Chochowski - o jaką kwotę wnioskowały? 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - w niektórych organizacjach 
kwoty są nieco większe niż w ubiegłym roku. Nie wszystkie organizacje, które składały wnioski 
do budżetu w ubiegłym roku, złożyły również w tym roku. Są to kwoty: Fundacja „Razem 
możemy więcej" - 4 000 zł, Koło Gospodyń Miejskich - 14 000 zł, Koło Polski Związek 
Wędkarski - 2 000 zł, Fundacja Bezmiar - 5 000 zł, Klub Sportowy MKS Czarni - 30 000 zł, 
Klub Sportowy MMA i Forsa Dęblin łącznie - 16 675 zł, Towarzystwo Przyjaciół Dęblina -
16 000 zł, Stowarzyszenie Seniorów - 6 000 zł i Polskie Towarzystwo Tatrzańskie - 27 000 zł. 
Radny Waldemar Chochowski - na poprzedniej, bądź jeszcze wcześniejszej sesji przyjęli 
Państwo ten regulamin, ja głosowałem przeciwko. Znajdowała się tam kwota 17 000 zł zapisana 
w budżecie. Jutro będziemy przyjmowali projekt budżetu z tą samą kwota 17 000 zł. Propozycje 
wynoszą ponad 120 000 zł., osiem razy tyle, co przeznaczone jest w budżecie. Nie można pisać 
w ten sposób, że projekt programu został opracowany w oparciu o program na rok 2022 oraz 
propozycje zgłaszane przez organizacje do projektu budżetu miasta na rok 2023. Rozumiem to 
w sposób taki, że wszystkie propozycje, które zostały zgłaszane, zostały ujęte w programie 
i zapisane w tej kwocie. Jeżeli została część tych propozycji to należy to wpisać, ponieważ jest 
to nieprawda. Jest to duża różnica pomiędzy kwotą 17 000 zł a 120 000 zł, dlatego nie mogę 
w tej formie zaopiniować tego projektu uchwały. Wojewoda wyraźnie dał nam do zrozumienia, 
że źle zrobione zostały zapisy w programie. Nie zostały wpisane propozycje tylko tych 
organizacji w tej wysokości, w której wnioskowały o pieniądze. 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - rokrocznie stowarzyszenia 
i organizacje pożytku publicznego składały wnioski do budżetu na dużo większe kwoty, niż 
otrzymują realne środki na etapie wyłonienia w konkursie. Plan to jedno, a realne pieniądze, 
które Stowarzyszenia otrzymują, to drugie. Tegoroczna sytuacja naszego budżetu jest trudna. 
Poniosła za sobą cięcia kosztów, które dotknęły również organizacje pożytku publicznego. 
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Opieraliśmy się o konsultacje oraz propozycje do budżetu, natomiast nigdy te środki, które 
miasto miało do zaproponowania organizacjom pożytku publicznego nie było w stanie pokryć 
żądań, które te organizacje w stosunku do nas kierowały. W dalszym ciągu staramy się wspierać 
organizacje pożytku oraz stowarzyszenia i przez wydziały naszego Urzędu, aby pomóc im 
w funkcjonowaniu bieżącym i dać wkład tak zwany niefinansowy. Wkład rzeczowy w ich 
funkcjonowanie. Jest zadowolenie z takiej formy współpracy, więc będziemy to czynić również 
2023 roku. 
Radny Waldemar Chochowski - w dalszym ciągu uważam, że w tym projekcie uchwały 
znajduje się nieprawdziwe sformułowanie. Projekt programu nie jest oparty na propozycjach 
zgłaszanych przez organizacje, tylko na części propozycji. Nie wszystkie propozycje zostały 
uwzględnione. Rozumiem to w ten sposób, że wszystkie propozycje, które zostały zgłaszane na 
120 000 zł zostały zawarte w programie. Jest to nieprawda. W związku z tym należałoby to 
przerobić. Powiedziała Pani, że organizacje mogą obyć się bez tych pieniędzy. Uważam, że 
organizacje pozarządowe, które korzystają z tych pieniędzy miejskich nie robią tego dla siebie 
tylko dla mieszkańców. Robią to nie wyręczając naszych instytucji miejskich, czyli Domu 
Kultury, wszelkich innych instytucji, które się w jakiś sposób angażują. Robią to za darmo 
w wolnym czasie oraz po to, aby mieszkańcy z tego korzystali w formie uczestnictwa w tych 
projektach, czy też w formie widza oglądając mecze organizowane przez MKS Czarni.W tym 
momencie mówienie, że robią to tylko dla siebie - to ja w tej sytuacji odsyłam Panią Naczelnik 
czy Panią Burmistrz do naszego Statutu Miasta. Tam wymienione jest za jakie sprawy 
odpowiada Miasto Dęblin, jakie funkcje powinno spełniać. Natomiast, jeżeli tego się nie spełnia 
to organizacje pożytku publicznego robią to za nas, czyli za instytucje miejskie oraz oczekują za 
to pieniędzy. Wszystkie organizacje miałyby możliwość tworzenia programów realizowanych 
w tej formie, w której chcą. Na przykładzie koncertów organowych jest to kwota 17 000 zł. 
Reasumując za te 17 000 zł odbyła się jedna impreza miejska, która odbywa się cyklicznie. 
Podejrzewam, że w tym roku również odbędzie się, chyba, że miasto zrezygnuje o czym nie 
słyszałem. Jeżeli nie zostanie to poprawione, będę głosował przeciwko, ponieważ na dzień 
dzisiejszy dla mnie jest to nieprawda. 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - powtarzam po raz kolejny, że 
organizacje pozarządowe są wspierane przez Urząd przez Wydział w takim stopniu jak to jest 
tylko możliwe. W dużej mierze zaspokajamy te wydatki, które oni by ponieśli, gdyby otrzymali 
środki finansowe. Dlatego staramy się zabezpieczyć w sposób rzeczowy i dać wkład osobowy 
w działaniu stowarzyszeń i organizacji pozarządowych. Czyniliśmy tak w tym roku 
i zaproponowaliśmy, że będziemy tak czynić w roku przyszłym. Wszystkie organizacje, które 
zgłosiły się do nas taką pomoc otrzymają. Może być to mniejsza skala działań czy wydatków, ale 
nie zostawimy organizacji bez pomocy finansowej oraz bez wsparcia z Urzędu czy z Wydziału. 
Radny Waldemar Chochowski - chciałbym wiedzieć konkretnie, czy zostanie poprawione czy 
nie. Pracownicy Wydziału pomagają tym organizacjom, ponieważ jest to obowiązek wpisany do 
zadań statutu oraz Regulaminu Urzędu Miasta. Pomoc do tej pory polegała na tym, że pomagali 
organizacjom przygotować projekty o dofinansowania. Jeśli tych projektów o dofinansowania 
nie będzie, to pomoc również będzie ograniczona. Pracownicy Wydziału nie będą mieli w czym 
pomóc , ponieważ z tego względy, że nie będzie pieniędzy - nie będą składać projektów. Nie 
będą musieli się z tego rozliczać, ponieważ nie dostaną dofinansowania. Wtedy nie będzie 
potrzebna pomoc. Będą robić to samo co robią, tylko za własne pieniądze. Będą musieli 
dokładać ze swoich prywatnych pieniędzy, żeby cokolwiek w Dęblinie stworzyć. Oczekuję tego, 
aby zostało to poprawione, ponieważ nie są to propozycje tylko część propozycji. Tak powinno 
być zapisane w projekcie uchwały, na ten moment jest to nieprawda. 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - projekt uchwały nie będzie 
już poprawiany, ponieważ został zatwierdzony przez Wojewódzki Urząd Lubelski oraz uchwała 
w tej formie jest poprawnie zakwalifikowana przez osobę, która prowadzi Nasze Miasto. 
Zapewniam, że nasza pomoc nie ogranicza się do wypełnienia i pomocy w rozliczaniu projektów 
czy wniosków, które są składane przez stowarzyszenia. 
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Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (3 głosy „ za", 1 głos „przeciwko"). 

• Projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę Nr HI/17/2018 Rady Miasta Dęblin 
z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie wyboru przewodniczących i 
wiceprzewodniczących stałych komisji Rady Miasta Dęblin; 

Wiceprzewodniczący Andrzej Kurowski - poinformował, że w związku z rezygnacją 
z pełnienia dotychczasowych funkcji przez Pana Macieja Jakubika, w dniu 05 grudnia 2022 r. 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu zapoznała się z projektem i przegłosowała wybór 
kandydatury Pana Andrzeja Kurowskiego na Przewodniczącego i Pana Macieja Jakubika na 
wiceprzewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu. 

• Projekt uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miasta Dęblin 
na 2023 r.; 

Przewodniczący Rady Miasta Maciej Krygrowski - przedstawił projekt uchwały 
(stanowi załącznik do protokołu LXXII sesji RM). 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (4 głosy „za"). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (4 głosy „za"). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(4 głosy „ za"). 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (4 głosy „ za"). 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(3 głosy „ za", 1 „przeciwko"). 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(4 głosy „ za"). 

• Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady 
Miasta Dęblin na 2023 r.; 

Przewodniczący Rady Miasta Maciej Krygrowski - przedstawił projekt uchwały 
(stanowi załącznik do protokołu LXXII sesji RM). 

Dyskusja: 

Radny Waldemar Chochowski - W roku poprzednim również przyjmowane były plany pracy 
poszczególnych Komisji, a następnie Rady Miasta. W mojej Komisji znajduje się opracowanie 
Planu Pracy Komisji na 2024 rok. Opracowanie polega na tym, że Komisja na posiedzeniu 
opracowuje Plan Pracy Komisji. W tym roku spotkanie Komisji Oświaty, Kultury i Kultury 
Fizycznej nie było zwoływane. Nikt ze mną tego planu do dnia dzisiejszego nie chciał stworzyć. 
W związku z czym jest to program autorski Pani Przewodniczącej naszej Komisji do czego ona 
kompetencji nie ma, ponieważ taki program musi stworzyć zgodnie z statutem cała Komisja. 

6 



W związku z czym będę głosował przeciw przyjęciu tego programu. Dlatego również 
głosowałem przeciwko przyjęciu planu pracy Rady Miasta, ponieważ składał się on z tematów 
poszczególnych prac Komisji, w związku z czym, nie miałem możliwości uczestniczenia 
w opracowywaniu tego planu oraz nie miałem wpływu na to co będzie zawierał Plan Pracy Rady 
Miasta. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (4 głosy „za"). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (4 głosy „za"). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(4 głosy „ za"). 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (4 głosy „ za"). 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(3 głosy „ za", 1 „przeciwko"). 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(4 głosy „ za"). 

Ad pkt. 2 Sprawy różne, 

W związku brakiem głosów dyskusji i wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący 
KGPiB Andrzej Kurowski zamknął wspólne posiedzenie stałych komisji Rady Miasta Dęblin. 

Na tym protokół zakończono. 

Wiceprzewodniczący Komisji 

Andrzej Kurowski 

Prorokowała: 
Magdalena Piątek 
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